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سرویس سیاسی-
روزنامه اعتماد روز گذشته در گزارش اقتصادی خود با عنوان »پدیده صف های خرید مرغ در آستانه نوروز« نوشت: »تصاویری 
از تشکیل صف های طولانی برای خرید مرغ تنظیم بازاری در شرایط همه گیری کرونا در خبرگزاری ها منتشر شده و گفته می شود 
که خرده فروشان نیز قیمت های تصویب شده را رعایت نمی کنند... مشاهدات میدانی در سطح شهر تهران حاکی از آن است که 
همچنان تنش در بازار مرغ وجود دارد و به نظر می رسد وعده مسئولان مربوطه مبنی بر تأمین بازار شب عید و کاهش قیمت ها 
هنوز عملیاتی نشده است. از طرفی نابسامانی ها در تأمین و توزیع کالاهای اساسی به گردن مردم انداخته می شود و وزارت صنعت 
از مردم می خواهد که روغن را در خانه احتکار نکنند؛ اما باید توجه داشت که اگر روغن در ماه های قبل به موقع تأمین می شد مردم 
برای اینکه خیالشان راحت باشد اقدام به خرید بیشتر از نیاز این محصول نمی کردند. از طرفی نظارت کافی نیز بر تولیدکنندگان 
و توزیع کنندگان کالاهای اساسی وجود ندارد به طوری که برخی تولیدکنندگان علاوه بر توزیع قطره چکانی این کالاها، فروش آنها 

را منوط به خرید کالاهای دیگر کردند.«
گفتنی است افتضاح مدیریتی بازار کالاهای اساسی تمامی ندارد، یک روز کمبود و صف برای خرید روغن نباتی و روزی دیگر 
مردم برای خرید مرغ و تخم مرغ به قیمت مصوب صف می ایســتند. این صف ها در شــرایطی درست شده است که مردم به جای 

رعایت فاصله گذاری اجتماعی مجبور به ایستادن در صف هایی می شوند که در آنها کرونا جولان می دهد.
این در حالی است که چندی پیش رئیس جمهور محترم به جای عذرخواهی بابت این فضاحت مدیریتی، طبق معمول به انکار 
اصل ماجرا پرداخته و مدعی شده بود که »درست است که زندگی مردم سخت شد درعین حال مردم صف نبستند و برای پیدا 

کردن کالای اساسی از این خیابان به آن خیابان نرفتند و هر جا می رفتند، کالا بود.«
اســحاق جهانگیری معاون اول وی نیز در ســخنانی مشابه مدعی شد که »مردم برای تأمین کالاهای اساسی گرفتار مسائل 

پیچیده نشده اند.«
مدعیان اصلاحات از گرانی و تورم می گویند البته 3 ماه قبل انتخابات!

روزنامه ابتکار هم در گزارش تیتر 1 خود با عنوان »اقشار کم درآمد محروم از نوروز حداقلی« نوشت: در چند وقت اخیر بازار 
برخی از کالاهای اساسی با مشکلاتی مواجه شده، به گونه ای که روغن کمیاب شد و اگر هم در بازار موجود باشد با شرط وشروطی 
به فروش می رسد. مرغ از سفره ها پر کشید و از سوی دیگر بازار گوشت قرمز و ماهی نیز به دلیل رشد قیمت افسارگسیخته بدون 
مشتری روزهای پایانی سال را سپری می کند. بررسی ها از سطح بازار نشان می دهد که قیمت ماهی نسبت به مدت مشابه سال 
قبل جهش چند برابری داشته و این مسئله باعث شده ماهی در سبد مصرفی خانوار کالای لوکس محسوب شود چراکه درآمد 
اقشار ضعیف و متوسط جامعه نمی تواند از پس چنین گرانی هایی برآید به همین دلیل امسال سنت دیرینه ایرانیان و شام مخصوص 
شب عید برای بسیاری از خانوارها حذف شده است. البته تنها ماهی از سفره ها حذف نشده و خرید گوشت هم چالش تازه ای برای 
کم درآمدها ایجاد کرده است چراکه برخی از فروشگاه های عرضه مواد پروتئینی در طی یک هفته گذشته نرخ برخی محصولات 
ازجمله گوشت قرمز را به شکل چراغ خاموش افزایش دادند. از سوی دیگر در ماه های اخیر قیمت کالاهایی مانند مرغ و تخم مرغ نیز 
در بازار با افزایش شدیدی مواجه شده است. شایان ذکر است این گرانی ها تنها نمونه ای از سوء مدیریت دولتی است که اصلاح طلبان 
طی 7 سال و 9 ماه گذشته، از آن حمایت می کردند با شعار »»تا 1400 با روحانی« می گفتند »ما دندانه های کلید روحانی« هستیم!

مهارت ویژه مدعیان اصلاحات در تحریف
روزنامه آرمان در مطلبی نوشت: »باید توجه داشت با تداوم وضع فعلی درباره برجام، خطر ایجاد گسست های جدید در وضعیت 
مذاکرات وجود خواهد داشت و درنهایت شاید به انهدام کامل آن در دولت برآمده از انتخابات 1400 بینجامد. امروز وظیفه دولت 
روحانی حرکت سریع در مسیر بازگشت آمریکا به میز مذاکرات برجام است؛ دقیقاً مطابق خواست رهبری که »در برداشتن تحریم ها، 
یک ساعت تأخیر هم جایز نیست.« امروز احیای میز مذاکرات برجام با حضور آمریکا، احیای مجدد مسیر برداشتن تحریم هاست 

که آخرین آرزوی آیت ا... هاشمی برای ملت ایران بود.«
این روزنامه زنجیره ای در مطلب مذکور حداقل 3 واقعیت بدیهی را تحریف کرده است. اولین تحریف این است که ادعا شده 

»وظیفه دولت روحانی حرکت سریع در مسیر بازگشت آمریکا به میز مذاکرات برجام است.«
این ادعا در حالی است که دولتمردان صراحتاً اعلام کرده اند که ابتدا باید آمریکا تمامی تحریم ها را لغو کرده و سپس به برجام 

بازگردد. در این میان، مسئله مذاکره با آمریکا اصلًا برای ایران موضوعیت ندارد.
دومین تحریف این است که ادعا شده »بازگشت آمریکا به میز مذاکرات برجام، دقیقاً مطابق خواست رهبری است«! سومین 

ادعا نیز این است که »احیای میز مذاکرات برجام با حضور آمریکا، احیای مجدد مسیر برداشتن تحریم هاست!«
این ادعاها در حالی است که رهبر معظم انقلاب- 19 دی 99- فرمودند: »جمهوری اسلامی هیچ اصرار و عجله ای برای بازگشت 
آمریکا به برجام ندارد، بلکه مطالبه منطقی ما رفع تحریم ها و بازگرداندن حق غصب شده ملت است که این وظیفه آمریکا و اروپایی های 
دنباله رو آن است. اگر تحریم ها برداشته شد بازگشت آمریکا به برجام معنا می دهد البته مسئله خسارت ها که جزو مطالبات ما است 

در مراحل بعدی دنبال خواهد شد، اما بدون رفع تحریم ها بازگشت آمریکا به برجام حتی ممکن است به ضرر کشور هم باشد.«
ایشان همچنین- 19 بهمن 99- فرمودند: »ایران هنگامی به تعهدات برجامی خود بازخواهد گشت که آمریکا همه تحریم ها 
را در عمل و نه در حرف یا بر روی کاغذ، لغو کند و این لغو تحریم ها مورد راستی آزمایی ایران قرار گیرد. این، سیاست قطعی و 

غیرقابل برگشت جمهوری اسلامی و مورد اتفاق همه مسئولان است و هیچ کس از آن عدول نخواهد کرد«.
عجز و کوفتگی مدعیان اصلاحات مقابل منطق روشن کیهان

روزنامه دولتی ایران دیروز گفت وگویی را با محمد عطریانفر، عضو شــورای مرکزی حزب کارگزاران منتشــر کرد. وی گفته 
است: »مردم امروز ناراحتی ها و دق دلی خودشان را بر سر دولتی خالی می کنند که به هرحال پشتیبانش اصلاح طلبان بودند.«

در بخش دیگری از گفت وگو، خبرنگار می گوید: »الآن اصولگرایان و به ویژه بخش تندروشان یکی از بحث هایی که در مجادله 
با اصلاح طلبان مطرح می کنند این است که می گویند شما در تمام این سال ها از کافی نبودن اختیارات ریاست جمهوری گلایه 
کرده اید و این را مانع به ثمر رسیدن برنامه هایتان دانسته اید پس چرا برای در اختیار داشتن کرسی ریاست جمهوری اصرار دارید؟ 
این حرفی است که به صراحت در کیهان مطرح شده است.« و عطریانفر در پاسخ، اضطرار خود را این گونه به نمایش می گذارد؛ 
»این دقیقاً تزویری است که کیهان نشینان به کار می برند. اگرچه من نظریه بعضی دوستان اصلاح طلبی را که می گویند اختیارات 
ریاست جمهوری اندک است؛ قبول ندارم... در پاسخ این موضع برخی اصولگرایان که نماد رادیکالیستی شان کیهان است و می گویند 
اگر معتقدید اختیارات کم است پس برای چه می آیید؛ باید پرسید به شما چه ربطی دارد؟ کسانی که خودشان باید در چارچوب 
قواعد فعالیت کنند تا به قدرت برسند حق ندارند با چنین تزویری دیگران را از رقابت باز بدارند. درباره اختیارات رئیس جمهوری 

هم اگرچه کسانی آن را کم می دانند من کم نمی دانم.«
مدعیان اصلاحات - اعتدال از منطق روشن کیهان مستأصل و درمانده شده اند و به ستوه آمده اند؛ چرا زمان انتخابات نمی گفتند 
اختیار نداریم؟ طیفی که با وعده های دروغ و توخالی و دوقطبی  سازی در انتخابات می گوید همه مشکلات را با مذاکره حل می کند 
اما پس از عیان شــدن عقیم بودن رویکردش، برای فرار از پاســخگویی در قبال بی کفایتی اش، مدعی نداشتن اختیار می شود و 
همزمان برای انتخابات تدارک می کند و قابلمه می گذارد، دچار تناقض، بی صداقتی، بیگانگی با منافع ملی و خیانت آشکار است. 
این طیف کوفتگی خود مقابل این منطق را نتوانسته پنهان کند. عطریانفر نیز این گونه عجز و استیصال استدلالی و واماندگی خود 

را به منصه ظهور می رساند.
ارگان دولت: تورم بالا نتیجه سیاست های غلط دولت است

کامران ندری، عضو هیئت علمی دانشگاه دیروز در ارگان دولت نوشت: »از زمان خروج آمریکا از برجام در سال 1397، چند 
اتفاق و تصمیم مهم در اقتصاد ایران اتخاذ شد که آثار زیادی به همراه داشت. در اوایل سال 1397، تک نرخی شدن ارز اتفاق افتاد 
که اگر در این دوره انجام نمی شد، شاید شرایط بهتری را تجربه می کردیم. در سال گذشته نیز دو فرصت بزرگ را از دست دادیم 
که یکی کاهش نرخ سود بانکی و دیگری تشویق سرمایه گذاران برای ورود به بازار سرمایه بود. اگر در ابتدای سال 139۸ مانع از 
کاهش نرخ بهره در بازار بین بانکی می شدیم که توانایی آن نیز وجود داشت، به طورقطع در سال جاری شرایط بهتری بخصوص 
در تورم داشتیم. در سال گذشته نرخ بهره در بازار بین بانکی تا حدود ۸ درصد کاهش یافت و در همین فاصله شبکه بانکی پول 
زیادی خلق کردند به طوری که یک درصد به ضریب تکاثری پول افزوده شد. البته بانک مرکزی به کاهش نرخ ذخیره قانونی بانک ها 
به عنوان یکی از عوامل این اتفاق اشاره می کند که سخن درستی است، اما کاهش نرخ ذخیره قانونی که البته می توانست انجام 
نشود؛ تنها یکی از دلایل رشد نقدینگی و خلق پول است و مهم ترین علت آن کاهش نرخ بهره بود. بدین ترتیب هم پول بیشتری 
خلق شد و هم سرعت گردش پول افزایش یافت و باعث شد تا در سال جاری با نرخ تورم بالایی روبه رو شویم، درحالی که هیچ یک 

از پیش بینی ها چنین تورمی را انتظار نداشت.«
وی افزود: »درخصوص تحولات بازار سرمایه نیز، اتفاق مشابهی افتاد. اگر دراوایل سال جاری با ابزارهای کنترلی و نظارتی از 
رشد شدید شاخص جلوگیری می شد، امروز با روند نزولی و کاهش اعتماد سهامداران مواجه نبودیم و دولت می توانست از فرصت 
و ظرفیت های بزرگ بازار سرمایه استفاده کند. البته در هر دو بخش تلاش شد که این تصمیمات اصلاح و فرصت ها بازیابی شود، 
در حوزه بانکی سعی شد تا نرخ بهره تعدیل شود و در بازار سرمایه نیز سیاستگذاران تلاش کردند که روند بازار را به شرایط طبیعی 
خود بازگردانند، اما باید گفت، این اتفاقات تأثیر خود را دراقتصاد گذاشــته اســت. با این حال همچون دوره های قبل، مداخلات 

دستوری دراقتصاد ادامه دارد و تصمیماتی که اتخاذ می شود، برگشت ناپذیرند.«
وقت کشی سیاست گذار مسکن مانع خانه دار شدن مردم شد

روزنامه دنیای اقتصاد دیروز در گزارشی نوشت: »افزایش عرضه مسکن به بازار و تبدیل آن به کالایی مصرفی منجر به کاهش 
قیمت مسکن و در نتیجه امکان خانه دار شدن خانه اولی ها و متقاضیان مصرفی با میزان کمتر افزایش رقم وام خرید مسکن خواهد 
شــد. هم اکنون و با ارقام فعلی قیمت مســکن، حتی در صورت رسیدن ســقف وام خرید مسکن به 300 میلیون تومان، این وام 
نمی تواند پوشش مناسبی از هزینه خرید آپارتمان را برای خانه اولی ها فراهم کند و در صورت افزایش سقف وام به بیشتر از این 
میزان، مبلغ قسط ماهانه از استطاعت خانوارها خارج خواهد شد. بنابراین لازم است با این تدبیر مالیاتی ابتدا قیمت مسکن تعدیل 
شده و سپس به تناسب قدرت مالی خانوارها، سقف وام مسکن به روزرسانی شود. این در حالی است که در سال 97 که بازار مسکن 
به تازگی وارد فاز رونق شــده بود با افزایش رقم وام به 300 میلیون تومان، بســیاری از خانه اولی های جامانده از بازار که تاکنون 

موفق به خرید مسکن نشدند، می توانستند اقدام به خرید آپارتمان کنند. اما سیاست گذار مسکن در این زمینه وقت کشی کرد.«

سرلشکر سلامی:

خط مقدم علم و فناوری دنیا را فتح می كنیم

فرمانده  کل سپاه در حاشیه بازدید از رویداد فناوری تا ثریا گفت: در نظر 
داریم با کمک جوانان کشور خط مقدم فناوری های پیشرفته دنیا را فتح کنیم.
سرلشــکر حسین سلامی، فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در حاشیه 
بازدید از اولین رویداد تا ثریا که در مرکز رویداد شهید فخری زاده در محل لانه سابق 
جاسوسی آمریکا برگزار شد، در جمع خبرنگاران اظهار داشت: بنای جامعه در سایه علم 
و فناوری گذاشته می شود مخصوصا در دوره های جدید که با پیشرفت های شتاب دار 

علوم و فناوری ها در عرصه های مختلف روبه رو هستیم.
به گزارش فارس، وی خاطرنشان کرد: هدف اصلی ما که در بسیج دنبال می شود، 
این است که مسیر علم و فناوری را به عنوان پیشگام و پرچم دار طی کنیم و استعدادهای 
درخشان را به عهده جوانان دانشجو و دانشمند کشورمان را پرورش دهیم و برای نهضت 

ملی پیشرفت و رشد علم و فناوری در تراز کشورهای پیشرفته جهان آماده کنیم.
فرمانده کل ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: مصمم هستیم در رقابت علم 
و فناوری با کشورهای جهان خود را به خطوط مقدم این عرصه های علمی و فناوری 
برسانیم و امیدواریم به زودی این هدف و آرمان بزرگ با همت جوانان و دانشمندان 

کشورمان محقق شود.
به گزارش فارس، در اولین رویداد شــرکت های فنــاور و دانش بنیان با عنوان تا 
ثریا، با همت جوانان کشور شرکت هایی به ارائه فناوری های نوین در عرصه بازاررسانی 
محصولات کشاورزی مانند زعفران، فناوری های پیشرفته و کاربردی در علوم کشاورزی، 

هواشناسی و صنایع خودرو و سایر فناوری های نوین پرداخته اند.
با حکم فرمانده کل سپاه

سردار هوشی سادات 
فرمانده قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا)ص( شد

با حکم فرمانده کل سپاه سردار 
سرتیپ سید حسین هوشی سادات 
به سمت فرمانده قرارگاه سازندگی 
خاتم الانبیا)ص( سپاه منصوب شد.

سرلشکر حســین سلامی، فرمانده 
کل سپاه پاســداران انقلاب اسلامی در 
حکمی سردار سرتیپ دوم پاسدار سید 
حسین هوشی سادات را به سمت فرمانده 
قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا)ص( سپاه 

منصوب کرد.
به گزارش مهر، فرمانده کل ســپاه 
همچنیــن بــا قدردانــی از زحمات و 
تلاش های سردار ســرتیپ دوم پاسدار 

سعید محمد طی دوره تصدی فرماندهی قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا)ص( وی را 
به عنوان مشاور فرمانده کل سپاه منصوب کرد.

گفتنی است، سردار هوشی سادات پیش از این معاون مهندسی و پدافند غیر 
عامل سپاه بوده است.

رئیس بنیاد مستضعفان: 

34 هزار واحد مسکونی
برای محرومان احداث می شود

رئیس بنیاد مســتضعفان گفت: طبق تفاهمنامه منعقد شده با 
سه دستگاه، ۳۴ هزار واحد مسکونی برای محرومان کشور احداث 

می شود.
پرویز فتاح دیروز یکشــنبه افزود: این تفاهم نامه ها برای ساخت ۲0 
هزار واحد با بنیاد مسکن، 10 هزار واحد با کمیته امداد و برای مددجویان 
این نهاد و ساخت 14 هزار واحد هم با بهزیستی امضا کرده ایم که از این 

تعداد 10 هزار واحد تحویل شده است.
وی با اشاره به گام های اساسی بنیاد مستضعفان برای مسکن دار کردن 
محرومان، یادآور شــد: احداث مسکن محرومان در سال 1400 نیز جزو 

برنامه های این بنیاد قرار دارد.
رئیس بنیاد مستضعفان همچنین بااشاره به افتتاح 10 طرح کشاورزی، 
باغــداری و گلخانه ای از طریــق ویدئوکنفرانس به طور همزمان در هفت 
اســتان کشور، اظهار داشت: با افتتاح این طرح ها یک هزار و ۵0 هکتار از 
زمین های کشــاورزی زیر کشت پسته، زیتون، گردو و صیفی جات رفت و 

حدود 10 هزار تن به ظرفیت تولید این محصولات اضافه شد.
فتاح تصریح کرد: برای این طرح ها 3۵0 میلیارد تومان سرمایه گذاری 

شده است و توسعه آنها نیز در دستور کار قرار دارد.
وی با اشــاره به آغــاز عملیات اجرایی ۲00 هکتار کشــت گردو در 
شهرستان خرمدره، گفت: بر روی این نهال ها کار شده است تا دیربرگ و 
دیرگل باشند و این طرح از شهرستان خرمدره آغاز شده و در کل کشور 

توسعه خواهد یافت.
وی با تاکید بر اینکه در بحث امنیت غذایی جدی هستیم، خاطرنشان 
کرد: در تامین غذا باید تا می توانیم به سمت خودکفایی برویم و با وجود 
اینکه در بخش هایی به این هدف رسیده ام در جاهایی نیز عقب هستیم.

وی گفت: اموال بنیاد مستضعفان نباید دست ارگانی باشد و اگر اداراتی 
از این اموال اســتفاده می کنند همه منافع آن باید به سمت مستضعفان 
برگردد. وی گفت: مجلس طرحی آورده است که بر مبنای آن املاکی که 
از بنیاد مستضعفان در دست دولتی ها است طبق تبصره ای سال آینده به 
بنیاد معوض بدهند یا آنها را برگردانند که این حرکت انقلابی خوبی است. 
وی افزود: با قوه قضائیه نیز تعامل بســیار خوبی داریم، چند شعبه خاص 
املاک و پرونده های بنیاد مســتضعفان ایجاد کرده اند، سرعت رسیدگی 

بسیار خوب است تا از مستضعفان حقی ضایع نشود.

بازدید سرلشکر باقری و امیر موسوی 
از قرارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیا)ص(

رئیس ســتاد کل نیروهای مسلح و فرمانده کل ارتش جمهوری 
اسلامی ایران از قرارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیا)ص( کشور بازدید 

کردند.
سرلشــکر محمد باقری رئیس ســتاد کل نیروهای مسلح با حضور در 
قرارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیا)ص( از قسمت های مختلف مرکز فرماندهی و 
عملیات پدافند هوایی کشور بازدید کرد. امیر سرلشکر سیدعبدالرحیم موسوی 
فرمانده کل ارتش جمهوری اســلامی ایران و فرمانده قرارگاه پدافند هوایی 
خاتم الانبیا)ص( کشــور، سردار عبداللهی معاون هماهنگ کننده ستاد کل و 
تعدادی از معاونان و مســئولان ستاد کل نیروهای مسلح جمهوری اسلامی 

ایران در این بازدید، سرلشکر باقری را همراهی کردند.
به گــزارش مهر، در این بازدید، امیر قادر رحیم زاده، جانشــین قرارگاه 
پدافند هوایی خاتم الانبیا)ص( کشــور، گزارشی از اقدامات انجام شده توسط 

این قرارگاه طی سال اخیر ارائه کرد.

درمکتب امام

سید جمال مرد لایقی بود
جمال الدین]اسدآبادی[ مرد لایقی بوده است، لکن نقاط ضعفی هم 
داشته است؛ و چون پایگاه ملی و مذهبی در بین مردم نداشته، از آن 
جهت زحمات او با همه کوشــش ها، به نتیجه نرسید؛ و دلیل بر اینکه 
پایگاه مذهبی نداشته است، اینکه شاه وقت، او را گرفت و با وضع فجیع، 
تبعید کرد؛ عکس العملی نشان داده نشد؛ و زحمات او، چون این پایگاه 

را فاقد بود، به نتیجه نرسید.
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 ارسال لایحه بودجه به شورای نگهبان 

قالیباف: بودجه با رویکرد محرومیت زدایی و شفافیت بسته شد
بررسی لایحه بودجه در مجلس شورای 
اســلامی به پایان رسید و این لایحه طبق 
روال قانونی به شورای نگهبان ارسال شد؛ 
رئیس مجلس در این باره گفت جداول بودجه 
در کمیسیون تلفیق که من هم آنجا حضور 

دارم، حتماً کنترل لازم خواهد شد.
محمدباقر قالیباف رئیــس مجلس  پس از 
اتمام بررســی لایحه بودجه 1400 کشــور در 
نشســت علنی شنبه شــب )16 اسفند 1399( 
اظهار داشت: از همه نمایندگان محترم که در این 
مدت به صورت شبانه روزی هم در کمیسیون های 
تخصصی و هم در صحن مجلس زحمت کشیدند 
و بودجه را نهایی کردند، تشــکر می کنم. جداول 
بودجه در کمیسیون تلفیق که من هم آنجا حضور 

دارم، حتماً کنترل لازم خواهد شد.
رئیــس مجلــس ادامــه داد: بودجه 1400 
بــا رویکرد محرومیت زدایی،  اشــتغال و انضباط 
و شــفافیت و نیز عدالت تا جایی که مقدور بود، 
بسته شد؛ همچنین در بحث کالاهای اقتصادی 
و کشــاورزی و نیز در حوزه بهداشت و سلامت 
بــا اختصاص ارز 4۲00 تومانــی که باید کنترل 
و نظارت بیشــتری بر آن شود، مجلس و دولت 
توانستند بودجه را به پایان برسانند تا از شورای 

نگهبان برگردد.
وی در پایان با تشــکر مجدد از نمایندگان، 
اعضای دولت، فقها و حقوقدانان شورای نگهبان 
و کارشناسان مرکز پژوهش ها و دیوان محاسبات 
و خبرنگاران رســانه ها به دلیل پوشــش اخبار 
بودجه 1400، خاطرنشــان کرد: جلســه علنی 
بعدی مجلس یکشنبه ۲4 اسفندماه ساعت 7:4۵ 
دقیقه و با ادامه دستور هفتگی برگزار خواهد شد.
ارسال لایحه بودجه به شورای نگهبان

رحیم زارع سخنگوی کمیسیون تلفیق بودجه 
1400 کل کشور در نشست خبری دیروز که در 
مجلس شورای اسلامی برگزار شد، اظهار داشت: 
بررسی لایحه بودجه 1400 کل کشور نهایتا شب 
گذشته ]شنبه شب[ و پس از جلسات متعدد در 
مجلس به پایان رســید. مصوبات مجلس شورای 
اسلامی درباره لایحه بودجه 1400 امروز از سوی 

مجلس به شورای نگهبان ارسال خواهد شد.
وی ادامه داد: بررسی لایحه بودجه  این گونه 
است که پس از بررسی شورای نگهبان و اعلام نظر 
این شورا درباره لایحه بودجه، کمیسیون تلفیق 
هفته آینده مجدد جلسه ای تشکیل می دهد تا بر 
این اساس موارد ارجاعی و ایرادهای احتمالی وارد 
شــده از سوی شورای نگهبان به لایحه بودجه را 
بررسی کرده و نهایتاً پس از اصلاحات انجام شده، 

آنها را به صحن ارسال کند.
وی بر همین اساس اضافه کرد: مجلس پس 
از دریافت گزارش کمیسیون تلفیق درباره موارد 
اعاده شده از سوی شورای نگهبان، یکشنبه هفته 
آینده یعنی ۲4 اســفندماه نظر نهایی خود را در 

این خصوص ارائه خواهد کرد.
زارع در بخش دیگری از نشست خبری خود 
با  اشــاره به برخی جزئیات لایحه بودجه 1400 
کشور گفت: طبق مصوبه مجلس مقرر شد وزارت 
راه و شهرسازی از محل فروش املاک و اراضی به 
قیمت کارشناسی تا مبلغ ۲ هزار میلیارد تومان 
برای ســاخت مدارس در مجموعه های مســکن 
مهر دراختیار وزارت آموزش و پرورش قرار دهد.
سخنگوی کمیسیون تلفیق بودجه 1400 کل 
کشور ادامه داد: یکی دیگر از مصوبات مهم مجلس 
در نشست اخیر و در جریان بررسی لایحه بودجه 
1400 تخصیص 3۲ هزار میلیارد تومان از محل 
هدفمندی یارانه ها به منظور احیای تولید، ایجاد  
اشتغال و کارآفرینی با اولویت استان های محروم 
و یا مناطق با نرخ بیکاری بالا دراختیار بانک های 

توسعه ای قرار گیرد.
وی در بخــش پایانی ســخنانش تخصیص 
19 هــزار و 300 میلیارد تومــان از محل منابع 
هدفمندی یارانه ها بــرای محرومیت زدایی را از 
جمله مصوبات مهم مجلس در جریان بررســی 
لایحه بودجه خواند و گفت: همچنین به موجب 
مصوبه دیگر، کلیه بانک ها مکلف به پرداخت 360 
هزار میلیــارد تومان از محــل منابع خود برای 
ساخت 400 هزار واحد مسکن روستایی و ۸00 

هزار واحد مسکن شهری شدند.
سؤال از وزیر

 برای عدم حذف )به روزرسانی( حقوق مدیران
»عباس مقتدایی« نماینــده مردم اصفهان 
در مجلــس شــورای اســلامی در گفت وگو با 
خبرگــزاری فــارس، از ســؤال خود بــه همراه 
۵1 نفــر از نمایندگان از محمد شــریعتمداری، 
وزیر تعــاون، کار و رفــاه اجتماعــی خبر داد. 
وی در ایــن رابطــه عنوان کرد: در این ســؤال 
عنوان کردیم که علت عدم حذف)به روزرســانی( 
میزان حقــوق و مزایای دریافتی مدیران و اعضا 
هیئت مدیره های شرکت های زیر مجموعه از روی 

سامانه شفافیت چیست؟
در متن طــرح ســؤال ۵۲ نماینده مجلس 
از وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی آمده اســت: 
»علت عدم حذف )به روزرسانی( میزان حقوق و 
مزایای دریافتی مدیران و اعضا هیئت مدیره های 
شرکت های زیر مجموعه از روی سامانه شفافیت 

چیســت؟ علت حذف دانشگاه محل اخذ مدرک 
تحصیلی افراد مذکور چیست؟«

جلسه کمیسیون کشاورزی 
با دولتمردان درباره نحوه توزیع میوه

»سیدجواد ســاداتی نژاد« رئیس کمیسیون 
کشاورزی مجلس شورای اسلامی درباره وضعیت 
میوه و مرغ در بازار شــب عید اظهار داشت: روز 
گذشــته به همراه قبادی معــاون وزارت صمت، 
گیلان پــور معاون وزیر جهاد بــازار میدان میوه 
و  تره بار جــلال آل احمد رفتم که در این بازدید 
مدیرکل سازمان میادین میوه و  تره بار شهرداری 
تهران هم ما را همراهی می کرد؛ در این دیدار بر 
نحوه توزیع میوه نظارتی کرده و روند را بررســی 
کردیم و و بعد از بازدید بلافاصله جلســه ای هم 

در همان محل برگزار کردیم.
وی افزود: امروز ]یکشــنبه[ ساعت 14 هم 
کمیسیون کشــاورزی جلسه رسمی  برپا خواهد 
کرد که این نشســت بلافاصله پس از فرمایشات 
مقام معظم رهبری دربــاره میوه و برای نظارت 
بر عملکرد مســئولان دولتی برنامه ریزی شــده 
اســت و قرار اســت در این جلســه کارشناسان 
مختلف وزارتخانه ها و دســتگاه های ناظر حضور 

داشته باشند. 
رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس تصریح 
کرد: در این نشست معاونین وزرای جهاد و صمت، 
رئیس ســتاد تنظیم بازار، معاون اقتصادی وزیر 
کشــور، رئیس سازمان تعزیرات و رئیس سازمان 
حمایت حضور داشته و نحوه توزیع و قیمت مرغ 

و میوه را بررسی خواهیم کرد. 
تصمیم گیری های  داشت:  اظهار  ساداتی نژاد 
نشست کارشناســان و معاونین وزرای صمت و 
جهاد را برای اتخاذ تصمیمات نهایی به جلســه 
وزرای این وزارتخانه ها خواهیم برد و می کوشیم 
مشــکل و نحوه رفع آن را بررســی کنیم؛ این 
نشست ان شــاءالله در روزهای آینده این جلسه 

برگزار خواهد شد.
وی گفــت: قیمت میــوه در میادین میوه و 
 تره بار مناسب اســت ولی درخواست ما استمرار 
این وضعیت اســت ضمن اینکه درخواست عدم 
افزایش قیمت میــوه در میادین میوه و تره بار تا 
بعد از عید نوروز را هم داشــته ایم؛ ضمن اینکه 
قیمت میوه خارج از میادین میوه و  تره بار بسیار 
بالا رفته است و بخش زیادی از مردم امکان خرید 
از میادین میوه و  تره بار را ندارند و دسترسی برای 
آنها سخت است و مجبور هستند خریدهای خود 
را از مغازه های سطح شهر انجام دهند که دلال ها 

سود افزایش قیمت را می برند.

رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس افزود: در 
نشستی که در میدان میوه و  تره بار جلال آل احمد 
با مسئولان داشتیم مشخص شد که روزانه 1۵0 
تن مرغ در میادین میوه و  تره بار توزیع می شــود 
ولی برای آنکه صف خرید مرغ شکسته شود باید 
این رقم افزایش یافته و به حداقل ۲۵0 تن عرضه 
برســد هر چند که دغدغه کمبود توزیع مرغ در 
شهرهای دیگر را هم داریم و نگرانی ها مربوط به 
کل کشور اســت. وزارت صمت باید عرضه مرغ 
را کنترل کرده و تــلاش کند تب بازار را بگیرد 
و اطمینان برای مردم حاصل شــود تا به اندازه 

مناسب خریداری کنند.
وی خاطرنشان کرد: برخی اخبار حکایت از 
آن دارد کــه وقتی مرغ به قیمت ۲0400 تومان 
در میادین میوه و  تره بار توزیع می شــود از سوی 
دلالان خریداری شده و به قطعه بندی ها فروخته  
شده و بخشی از افزایش قیمت ها به همین دلیل 
است لذا اختلال در مقدار توزیع و تامین نیاز بازار 
وجود دارد. مشکلات تب بازار مرغ و میوه فقط با 
عرضه مناسب از بین می رود که در نشست امروز 
کمیسیون کشــاورزی با معاونین وزرای جهاد و 
رئیــس تعزیرات و رئیس ســازمان حمایت این 

موضوع را بررسی خواهیم کرد.
تشکیل هیئت  های نظارت بر انتخابات شوراها

احمد نادری رئیــس هیئت عالی نظارت بر 
انتخابات ششمین دوره انتخابات شورای شهر و 
روستای استان تهران در جمع خبرنگاران اظهار 
داشت: هیئت های نظارت شهرستان های استان 
تهران پس از مشــورت و همکاری با نمایندگان 
حوزه های انتخابیه استان تهران و تائید صلاحیت 
آنها توســط مراجع ذی ربط، انتخــاب و احکام 
آنها صادر شــد. بــا معرفی هیئت هــای نظارت 
شهرســتان ها، قدم اولیه و اساسی ساختار های 
دیگر هیئت های نظارت در بخش ها برداشته شد. 
هیئت های نظارت در بخشداری ها،  فرمانداری ها 
و استانداری ها و یا سایر مراکز  در استان تهران 
برای نظارت بر انتخابات شــورای شهر و روستا 

مستقر خواهند شد.
وی افزود: مطابق آیین نامه اجرایی انتخابات 
شوراهای اسلامی شــهر و روستا، اعضای هیئت 
مرکزی نظارت اســتان تهران با مشورت مجمع 
نمایندگان اســتان  به منظور نظارت در انتخابات 
اســتان تعیین و پیــش از این جناب آقای دکتر 
نادری )رئیس(، حجت الاسلام والمسلمین دکتر 
حسن نوروزی و دکتر رضا تقی پور انوری به عنوان 
اعضای هیئت عالی نظارت بر انتخابات شــورای 
شهر و روستای استان تهران انتخاب شده بودند.

 مأمور اطلاعاتی سابق آمریکا:

پیشنهاد دولت بایدن برای مذاكره مستقیم با ایران یک تله بود
مامور اطلاعاتی سابق آمریکا در مطلبی 
بازگشت  برای  تعیین پیش شــرط  نوشت؛ 
پیشین  تکرار  اشتباهات  برجام،  به  آمریکا 
اســت و نتیجه آن عدم حصــول توافق با 

ایران خواهد بود. 
پایگاه اینترنتی شــبکه »راشــا تودی« در 
یادداشتی به قلم »اسکات ریتر« مأمور اطلاعاتی 
ســابق آمریکا آورده اســت، اگر »جــو بایدن« 
رئیس جمهور آمریکا به دنبال بازگشــت به برجام 

است نباید برای آن پیش شرط تعیین کند.
ریتر در این یادداشت می نویسد، ایران زیر بار 
درخواست های غیر واقع بینانه و غیر منطقی دولت 
بایدن درخصوص بازگشت به برجام نخواهد رفت. 
بنابراین رئیس جمهور آمریکا باید با عمل گرایی و 

انعطاف پذیری پیش برود.
ریتر با  اشــاره به رأی اعتماد مجلس سنای 
آمریکا به »وندی شرمن« به عنوان قائم مقام وزارت 
امور خارجه نوشــت، او با اجرای ژیمناســتیک 
کلامی، از درخواســت های فراحزبی درخصوص 
گسترش ابعاد برجام حمایت کرد. دولت بایدن در 
حال حاضر دامی برای خود پهن کرده که مشابه 
آن در دولت »باراک اوباما« رئیس جمهور اسبق 

آمریکا نیز مشاهده شد.
در ادامه این یادداشــت آمده اســت، در سال 
۲014 دولت اوباما اصرار داشت ایران باید به عنوان 
پیش شرطی برای رفع تحریم ها، غنی سازی اورانیوم 
را به طور کامل متوقف کند. در نهایت ایران زیر بار 
نرفت و حتی ابعاد و ظرفیت غنی سازی بومی خود 

را نیــز افزایش داد. اوباما خود را به انزوایی برد که 
تنهــا راه خروج از آن جنگی غیر قابل برد بود که 
عواقب ویرانگری برای غرب آسیا و اقتصاد جهانی 
داشت. در نهایت اوباما مجبور به عقب نشینی شد 
و غنی ســازی محدود از ســوی ایران را پذیرفت. 
این همان برجامی اســت که شــرمن در آن نقش 

مهمی ایفا کرد.
ریتر می افزاید، به نظر می رسد دولت بایدن 
همان بحث های خــط قرمز محور را درخصوص 
بازگشــت به برجام پیش گرفته اســت. به این 
صورت که یا ایران باید پیش شرط های به اصطلاح 
بازگشــت به برجام را بپذیرد یا هیچ توافقی رخ 
نخواهد داد. نتیجه چنین رویکردی از همین حالا 
مشخص است؛ هیچ توافقی صورت نخواهد گرفت.

هوشمندی ایران
وی در ادامه می نویسد، پیشنهاد دولت بایدن 
برای پیوستن ایران به مذاکره مستقیم با آمریکا 
و دیگر طرف های برجام با مخالفت تهران مواجه 
شد. تصمیم ایران برای رد چنین مذاکره ای این 
است که هیچ تضمینی وجود ندارد که گفت وگوها 
به برجام محدود شــوند. ایران اعلام کرده حاضر 
به شــرکت در مذاکراتی خواهد بود که بازگشت 
بی قید و شــرط آمریکا به برجــام و رفع تمامی 
تحریم ها را شــامل شــود. تهران نگران اســت، 
دولــت بایدن و متحدان اروپایــی اش از هرگونه 
دیدار رســمی، برای بازتعریف شــروط بازگشت 
آمریکا به برجام اســتفاده کنند و به این شروط 
رسمیت ببخشند. پیشنهاد دولت بایدن یک تله 

بود امــا ایرانی ها از پیش متوجه شــده و آن را 
عقیم گذاشتند.

در این یادداشــت آمده است، ایران توانست 
تــلاش دیگر دولت بایدن برای اعمال شــروطی 
جهت بازگشــت به برجام از طریق شورای حکام 
را خنثی کند. آمریکا با همراهی انگلیس، آلمان 
و فرانســه قطعنامه ای را در شورای حکام آژانس 
بین المللــی انــرژی اتمی ارائــه کردند که برای 
ایران بســیار مهم بود. این قطعنامه پیشنهادی، 
نگرانی های »رافائل گروسی« مدیرکل آژانس را 
در بیانیه ای به شورای حکام را منعکس می کرد.

ریتر در یادداشــت خود می نویسد، گروسی 
نگرانی از تصمیم ایران درخصوص توقف اجرای 
پروتکل الحاقی و توافقات پادمانی و همچنین پیدا 
شدن ذرات اورانیوم با تغییرات ایزوتوپی در ایران 
را اعــلام کرده بود. آنچه ناگفته ماند این بود که 
تمام مسائل عنوان شده، در برجام لحاظ شده بود 
اما گروسی آنها را در خارج از این چارچوب بیان 
کرد که از دید ایران سیاسی سازی مسائل کاملًا 
فنی بود. علاوه  بر این، با تهدید پیش کشــیدن 
این مسائل به صورت قطعنامه ای در شورای حکام، 
تهران بیم این را داشــت که اقدامات آمریکا در 
سال های ۲00۵ و ۲006 تکرار شود. در آن زمان 
نیز نگرانی های فنی به مسائلی سیاسی بدل شد و 

به شورای امنیت سازمان ملل رسید.
عقب نشینی آمریکا و اروپا

وی می افزایــد، قطعاً یکی از خواســته های 
اصلی ایران در برجام انتقال پرونده این کشور از 

شورای امنیت به شورای حکام آژانس بود. ایران 
در مواجهه با تکرار تاریخ، هشدار داد اگر شورای 
امنیت این قطعنامه را بپذیرد، تمام همکاری های 
برجامی با آژانس متوقف می شوند و این به منزله 
مرگ برجام خواهد بود. در نهایت انگلیس، آلمان 
و فرانســه با نظر به چنین واقعیتی، به حمایت از 

این قطعنامه آمریکایی خاتمه دادند.
در پایان این یادداشــت آمده است، دولت 
بایدن هماننــد دولت اوباما، بــا مطرح کردن 
پیش شــرط های غیــر واقع بینانه خــود را در 
گوشه ای منزوی کرده است. جلسه استماع رأی 
اعتماد شــرمن بر این واقعیت تأکید داشت که 
هرگونه بازگشت به برجام به همین شکلی که 
دارد، مــورد مخالفت کنگره آمریکا قرار خواهد 
گرفــت. در نهایت، دولت بایدن بــا دو گزینه 
مواجه اســت؛ بر مواضع خود پافشــاری کند و 
شاهد فروپاشــی برجام باشد و خطر رویارویی 
با ایران افزایش یابد، یا اینکه دستوری اجرایی 
صادر کرده و آمریکا را بدون پیش شرط به برجام 
بازگرداند. این ها »حقایق میدانی« هســتند و 
هیچ میزانی از »نوســتالژی« نمی تواند آنها را 

تغییر دهند.
جمهوری اســلامی ایران تصریح کرده که با 
توجه به آنکه واشــنگتن طرفی بوده که توافق را 
نقض کــرده و کاهش تعهدات تهران در واکنش 
به اقدام غیرقانونی آمریکا انجام شــده هر گامی 
از ســوی تهران بعــد از رفــع تحریم ها صورت 

خواهد گرفت.

ویژه برنامه کاشــت نهال به یاد مداحان 
شهید و پیرغلامان اهل بیت)ع( با مشارکت 
بنیــاد دعبل خزاعــی و مدیریت فرهنگی 
هنری منطقه 22 یکشــنبه 17 اسفندماه به 
مناسبت روز درختکاری در بوستان باغ نوی 

فرهنگ سرای تهران برگزار شد.
ویژه برنامــه کاشــت نهــال به یــاد مداحان 
شــهید و پیرغلامــان اهل بیت)ع( با مشــارکت 
بنیــاد دعبل خزاعی و مدیریــت فرهنگی هنری 
منطقه ۲۲ یکشنبه 17 اسفندماه به مناسبت روز 
درختکاری با حضور ســید علیرضــا فاطمیان پور 
معاون فرهنگی سازمان فرهنگی هنری شهرداری 
تهران، ســعید غضنفری مدیرعامــل بنیاد دعبل 
باباخانی مدیرکل  خزاعی، حجت الاســلام مجید 
تشکل های دینی سازمان تبلیغات اسلامی، سعید 
صادقی مشاور شــهردار تهران، غلامحسین ادب 
معاون امور اجتماعی و فرهنگی شهرداری منطقه 
۲۲، تعدادی از پیرغلامان اهل بیت)ع(، پیشکسوتان 
جامعه مداحی و جمعی از خانواده شهدای ستایشگر 
در بوستان باغ نوی فرهنگ سرای تهران برگزار شد. 
حسین هوشیار مدیر فرهنگی هنری منطقه ۲۲ 

و رئیس فرهنگ سرای تهران در ابتدای این مراسم با 
خیر مقدم به حاضران گفت: از همکاران بنیاد دعبل 
خزاعی برای برنامه ریزی این مراسم سپاسگزارم. با 
پیشنهاد موسسه عقیق، تصمیم گرفتیم در قالب 
طــرح »درخت یاری« که به همــت بنیاد علوی و 
ائتلاف گروه های جهادی در حال اجراست، به جای 
کاشت درختان غیرمثمر، درختان مثمر بکاریم و 
عواید این درختان نیز صرف امور خیریه می شود.

وی افــزود: در فرهنگ ســرای تهران ســعی 
می کنیم امانتدار باشــیم تا این درخت های میوه 
به ثمر بنشــیند. در قالب این طرح، تا کنون یک 
میلیون درخت در سراســر کشور کاشته شده که 
تا ســال 1404 این تعداد افزایش خواهد یافت تا 
خانواده های نیازمند بیشتری را متنعم کند. همان 
طور که ستایشــگران شــهید و پیرغلامان فقید 
در طول زندگی شــان منشأ برکات فراوانی بودند، 
درخت هایی که به نام آنها کاشته می شود نیز صدقه 

جاریه خواهد بود. 
باباخانــی مدیرکل  حجت الاســلام مجیــد 
تشکل های دینی سازمان تبلیغات اسلامی نیز در 
این مراسم عنوان کرد: مقام معظم رهبری جمله ای 

درباره فرهنگ دارند که می فرمایند فرهنگ به مثابه 
هواست. همان طور که هوا ضروری ترین چیز برای 
انسان است، جامعه هم به فرهنگ نیاز مبرم دارد. 
وی اضافــه کرد: فرهنگ هم مانند هوا ممکن 
است آلوده شــود و تنها وقتی متوجه آلودگی آن 
می شویم که میزان آن از حدی فراتر رود. عواملی 
در پاکی هوا مؤثر اســت و مثلًا درخت باعث پاکی 
هــوا می شــود. فرهنگ هم برای پــاک ماندن به 
درخت هایی نیاز دارد. ستایشــگران اهل بیت)ع( و 
شهدا کسانی هستند که باعث پاکی هوای فرهنگ 

ما می شوند.
حجت الاسلام باباخانی با بیان اینکه مداحان 
اهل بیــت)ع( در دوران های تاریخی مختلف برای 
حفــظ این فرهنگ تلاش کرده انــد، تصریح کرد: 
اینکه ایــن برنامه به مناســبت روز درختکاری و 
روز بزرگداشــت شهدا برگزار می شــود، نشان از 

خوش سلیقگی برگزارکنندگان آن دارد. 
وی اظهار کرد: سازمان تبلیغات اسلامی سعی 
دارد به موضوع کســوت و جایــگاه توجه ویژه ای 
داشته باشد تا بزرگ ترهایمان سیاست گذاری های 
اصلی را انجام دهند و از تجربه های ارزشــمند آنها 

بهره ببریم. اگــر بخواهیم این جامعه همچنان به 
مســیر بالندگی ادامه دهد، باید پیشکسوت ها را 
ارج بنهیم و خدا را شــکر بنیــاد دعبل خزاعی با 
اجــرای چنین برنامه هایی به این مهم توجه دارد. 
یاد شهدای ستایشگر و پیرغلامان درگذشته را نیز 
گرامی می داریم و امیدواریم بتوانیم آنها را به نسل 

جدید بشناسانیم. 
اجرای ســرود توســط نوجوانان گروه سرود 
بین المللی ابناءالحســن)ع( و مداحی توسط حاج 
محسن طاهری از دیگر بخش های این مراسم بود. 
در ادامه خانواده شهدای ستایشگر و پیرغلامان 
اهل بیت)ع( نهال هایی را به یاد این افراد در بوستان 
باغ نو کاشــتند. داوود عابــدی، غلامعلی رجبی، 
ابراهیم هادی، مجید سیب ســرخی، حسن شیخ 
آذری، مرتضــی کریمی و بهرام مهرداد شــهدای 
ستایشگر، اکبر بازوبند، مهدی آصفی، اصغر زنجانی، 
غلامرضا سازگار، رضا موید خراسانی و علی انسانی 
پیرغلامان اهل بیت)ع( و علی آهی، نادعلی کربلایی، 
محمد کوثری، فیروز زیرک کار، علی خورشیدی و 
علی اکبر معزغلامی پیرغلامان درگذشته ای بودند 

که به نام آنها نهال کاشته شد.

كاشت درخت به یاد شهدای ستایشگر و پیرغلامان اهل بیت)ع(

رئیس قوه قضائیه با ابراز نگرانی از وضعیت 
انبارهای سازمان اموال تملیکی، گفت: سامان 
دادن 70 انبار در سطح کشور اقدامی نشدنی 

نیست.
به گزارش روابط عمومی قوه قضائیه، آیت الله 
سید ابراهیم رئیســی در دیدار با اعضای سازمان 
جمــع آوری و فروش اموال تملیکی با بیان این که 
نبایــد منکر زحمــات و تلاش های مســئولان و 
کارکنان سازمان اموال تملیکی بود، در عین حال 
اظهار داشــت: آنچه پیش روی همگان قرار دارد 

این است که وضعیت انبارهای کالاها نگران کننده 
است و بازرسان و ناظران نیز این وضعیت را تأیید 

می کنند.
رئیســی با بیان این که سامان دادن 70 انبار 
در سطح کشور اقدامی نشدنی نیست، افزود: رفع 
مشکلات کالاهای موجود در انبارها کاملًا از دست 

نیروهای سازمان اموال تملیکی برمی آید.
وی بــا بیان این که صدور آرا و تعیین تکلیف 
اموال مصادره شــده نباید مشــول مــرور زمان 
شــوند، گفت: نباید موبایل مردم که باید دســت 

یک مصرف کننده باشــد، به انبار منتقل شده و از 
بین رفته و پس از خراب شــدن به بیرون از انبار 

منتقل شود.
رئیس دســتگاه قضا وضعیت انبارهای کالاها 
را به هیچ وجه قابل قبول ندانســت و با اشــاره به 
پخش گزارشی از رسانه ملی، تاکید کرد که نباید 
شرایط به گونه ای باشد که خودروهای مصادره شده 

چندین سال زیر تابش آفتاب بمانند.
رئیســی گفت: آن بخش از موانع پیش روی 
عملکرد ســازمان اموال تملیکی کــه مربوط به 

شورای عالی اقتصادی سران قواست را در دستور 
کار قرار می دهیم تا ان شــاءالله به نتایج مطلوبی 

دست پیدا کنیم.
وی با ابراز امیدواری از برگزاری مجدد جلسه 
اعضای مجمع سازمان اموال تملیکی در ماه های 
آتی اظهار داشت: ان شاءالله با یک حرکت جهادی 
از ناحیه همه مسئولان، شاهد اجرایی شدن گزارش 
دادستان کل کشور پیرامون تعیین تکلیف هرچه 
سریع کالاهای مصادره شده و عملکرد بهتر سازمان 
اموال تملیکی در زمینه برخورد با این کالاها باشیم.

رئیس دستگاه قضا در دیدار با مجمع سازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی:

نباید خودروهای مصادره شده چندین سال زیر تابش آفتاب بمانند

چرا در اقتصاد توسعه پیدا نمی كنیم؟

یادداشت روز

بقیه از صفحه ۲
۴- مقاله ژورنالیستی قطعا نمی تواند، تمام دلایل عقب ماندگی یا توسعه یک کشور را مو به مو بررسی کند. در 
این نوشتار ما صرفا تلاش کردیم بگوییم، علاوه  بر دلایل داخلی، دلایل خارجی زیادی نیز در عدم توسعه یک کشور 
می توانند دخیل باشند. کارشناسان می گویند، برای اینکه دچار »تقلیل گرایی« نشویم، باید به این نکته مهم توجه 
کنیم که بروز یک معضل، یک یا دو دلیل ندارد و چه بسا ده ها دلیل داخلی و خارجی توأمان باعث به وجود آمدن 
 آن معضل )اینجا عدم توسعه یافتگی( شده باشد. ایران نیز از این قاعده مستثنی نیست. کشور عزیز ما که بیش از
۴ دهه است تحت شدیدترین فشارهای سیاسی، فرهنگی، اقتصادی و امنیتی است، از برخی سوءمدیریت های داخلی 
نیز رنج می برد. اما وقتی با این همه فشار خارجی وِ اشکالات داخلی، از تمام کشورهای منطقه، یک سر و گردن بالاتر 
اســت یعنی، با برخی اصلاحات مدیریتی در داخل و تلاش برای خنثی سازی عوامل بیرونی، کشور قطعا با سرعتی 
بسیار بالا، طعم توسعه را هم خواهد چشید. هم فشار خارجی و هم  اشکالات داخلی قابل رفع و نقش مدیران یک 
کشور در این میان، »برجسته« است. در کشور مردم سالار و مسلمانی مثل ایران که با هیچ یک از کشورهای منطقه 
قابل مقایسه نیست، نقش مردم در توسعه، بی نهایت مهم است، شاید حتی از نقش همه عواملی که برشمردیم مهم تر؛ 
چرا که این مردم هستند که با شرکت در انتخابات، تصمیم می گیرند، چه کسانی اداره امور را به دست بگیرند. قطعا 

در انتخابات پیش رو، مردم با نیم نگاهی به تجربه 8 سال گذشته، هوشمندانه تر انتخاب خواهند کرد!
_____________________________

* منابع مورد استفاده برای نوشتن این مقاله، در روزنامه موجود است.


